
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 5. 5.  2025 
 
Přítomni: MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Ph.D., Mgr. Monika Horsáková, Ph.D., Mgr. 
Anna Novotná, Ph.D., Mgr. David Radek, Ph.D., Mgr. Miroslav Urbanec, Ph.D.,   
BcA. Kryštof Kovařík, MgA. David Macháč, MgA. Kamila Návratová, Mgr. Pavla 
Bergmannová 
Omluveni: BcA. Eliška Roušová 
Hosté: prof. PhDr. I. Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. J. Svoboda 
 

Program 
1. Projednání programu jednání 
2. Návrh na jmenování nového člena disciplinární komise 
3. Plán realizace strategického záměru FPF pro rok 2024 – hodnocení plnění cílů 

k 31. 12. 2024 
4. Různé 

 
Ad1) Program jednání AS SU FPF byl jednohlasně schválen 9 hlasů pro 
Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 3/25/AS – Návrh na jmenování nového 
člena disciplinární komise. Komentář k tomuto materiálu podala děkanka fakulty.  
Jeden člen disciplinární komise odstoupil ze zdravotních důvodů (přerušil studium). 
Tato komise se schází přibližně 4x do roka. Proběhla veřejná volba. 
Hlasování: 9 hlasů pro 
Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 4/25/AS – Plán realizace strategického 
záměru FPF pro rok 2024 – hodnocení plnění cílů k 31. 12. 2024. Podrobný komentář 
k tomuto bodu podala děkanka fakulty.  
Hlasování: 9 hlasů pro 
Ad4) Různé 
D. Radek vznesl dotaz na povinnost platit turistický poplatek pro zaměstnance fakulty, 
kteří jsou pravidelně ubytováni na koleji Komárovská. Děkanka bude ventilovat na 
zasedání KR. 
A. Novotná – dotaz na možnost prodloužení zkouškového období pro studenty 
závěrečných ročníků (teď jsou to 2 týdny).  Děkanka – vychází se z daného 
harmonogramu akademického roku, vše se řídí vnitřními předpisy. Děkanka předá 
připomínku paní proděkance pro studium. 
P. Bergmannová – dotaz, zda již dorazily dotace z magistrátu města Opavy? Děkanka 
– zatím nic neví. 
Děkanka informovala o přípravě následného Strategického záměru 2026+, bude 
vycházet z celouniverzitního SZ. MŠMT má být SZ až v roce 2027 (2028). 
D. Radek – zasedání AO se uskuteční 23. 6. 2025 od 10.00 hod. (místo bude 
upřesněno). Poté bude následovat řádné zasedání AS SU FPF. 
 
Mgr. David Radek, Ph.D. 
Předseda AS FPF SU 
 
V Opavě dne 6. 5.  2025 
 
Zapsala: Zuzana Bergrová 
Schválil: Mgr. D. Radek, Ph.D. 
 

  



 


